
Korte weergave raadscommissie 3 maart 2020 
  

  

 Vaststelling agenda 

Het voorstel van Texels Belang om het agendapunt 'Aanvraag omgevingsvergunning voor het 

realiseren van een zonneweide aan de Pelikaanweg' niet te behandelen, maar dat door te 

schuiven tot na vaststelling van de concept-Regionale Energie Strategie (in juni) wordt door 

de commissie overgenomen; het agendapunt is dus voor deze avond vervallen. 

 

Vervolg: Opnieuw aanleveren voor behandeling nadat de concept-RES voor wensen en 

bedenkingen naar de gemeenteraad is geweest. 

 

 Vaststelling verslagen vorige raadscommissies 

De verslagen van 3, 4 en 5 februari worden ongewijzigd vastgesteld. 

 

 Publieksrondvraag 

 

Bij de Publieksrondvraag zijn twee insprekers, nadat het punt 'Aanvraag omgevingsvergunning 

voor het realiseren van een zonneweide aan de Pelikaanweg' van de agenda is gehaald. 

 

De heer Timmers (van TexelEnergie), essentie: vertelt over TexelEnergie; na een turbulente 

periode, nu weer bezig met de toekomst. Nog steeds 3000 leden en 1600 klanten. Leveren op 

dit moment duurzame overkantse energie. Ambitie is om op Texel opgewekte duurzame 

energie te gaan leveren; de aanleg van de zonneweide zou daarin een goede eerste stap zijn. 

 

De heer Langeveld. (uitgebreide tekst inspraak toegevoegd). Essentie: Zorg over het verlies 

aan agrarische grond; er is van boeren op die grond geen sprake. Verbaast dat authenticiteit 

van het landschap niet meer telt; belangrijk deel bevolking staat ook niet achter de 

zonneweide. Zorg over precedentwerking; dat iedere boer voor een vergoeding wel een deel 

van zijn land beschikbaar wil stellen voor zonnepanelen. Geen tegenstander duurzame 

energie; zonnepanelen op daken eerst optimaal benutten. 

 

 Cultuurhuis Texel 

De heer Boschma spreekt in. Essentie: er is intensief overlegd, om tot een prachtig plan te 

komen. We komen niet aan d elandelijke uitgaven voor cultuur'; 20% meer bibliotheek-leden 

dan landelijk gemiddeld en voor de helft meer boeken uitgeleend. Artex bereikt 4x méér 

mensen dan landelijke cijfers. Verzoekt om in deze lijn krediet beschikbaar te stellen, zodat 

volgende stappen kunnen worden gezet. 

 

Beantwoording van vragen maakt duidelijk dat een aantal zaken later nog inzichtelijk 

worden, te weten: bepalen aftrekbare btw stichtingskosten en opbrengst/resultaat gronden 

die vrij komen (bibliotheek, Artex). 

 

Vervolg: BESPREEKSTUK raadsvergadering 18 maart 2020  

  

 Kadernotitie gemeentelijke kerktorens 

 

Toezegging: 

De heer Visman (D66) zal nog antwoord krijgen op de vraag hoeveel subsidie er de afgelopen 

jaren vanuit de gemeente is verstrekt aan kerktorens. 

 

Vervolg: BESPREEKSTUK raadsvergadering 18 maart 2020 



 

 Ontwikkelen kerkenvisie Texel 

 

Toezeggingen: 

 N.a.v. een vraag van de heer Hoogerheide (Texels Belang) geeft wethouder Vlaming 

aan dat als er nog geen contact is met de provincie over dit onderwerp 

(waarschijnlijk wel), dit ambtelijk zal worden gelegd. 

 N.a.v. vragen en opmerkingen van de heer Visman (D66) belooft wethouder Vlaming 

dat in de kerkenvisie in elk geval ook aandacht zal zijn voor: vrijkomende gebouwen, 

Rijksmonumentensubsidie (inzichtelijk maken of daar aanspraak op gemaakt kan 

worden), onderzoek naar wijziging bestemming en ook meenemen: onderhoudskosten 

en exploitatielasten. Daaraan wordt vanuit mevrouw Hin-Hin (Texel 2010) het 

volgende toegevoegd: beoordelen of ze in aanmerking komen voor monumenten-

status. 

 

Vervolg: BESPREEKSTUK raad 18 maart 2020 

 

 Verordening Auditcommissie Texel 

 

Vervolg: BESPREEKSTUK raad 18 maart 2020 

 

 Motie PvdA: Meer grip op Logies en ontbijt 

 

Vervolg: agendering is aan de indienende fractie. 

 

 Rondvraag 

 

(voor zover het leidt tot een actie of schriftelijk antwoord) 

 

De heer Soyer: 

Begrepen dat de Dorpscommissie Den Burg samen met grondeigenaren bezig is geweest met 

convenant voor Meierblis. Ze horen graag of gemeente op tijd ondertekent. 

Wethouder Kooiman geeft aan bekend te zijn met het verzoek, dit via de notaris te regelen, 

daar zijn kosten aan verbonden; niets extra's doen voor Den Burg, wat we niet in de andere 

dorpen kunnen. Maar: er er is een afspraak met de voorzitter van de Dorpscommissie (en er is 

besef van de mate van urgentie). 

 

Mevrouw van der Werf: 

Zij signaleert dat de Havenvisie mogelijk moet worden aangepast, naarmate naarmate meer 

kotters uit de haven verdwijnen; de heer Kooiman bevestigt dit en geeft aan dat hij de 

ontwikkelingen met lede ogen volgt. Hij zal schriftelijk terugkomen op de vraag wanneer de 

gemeenteraad de (geactualiseerde) havenvisie krijgt aangeboden voor bespreking. 

 

  

 


